
Rada Gminy Lisewo 

Radni-Sesja 

Protokół nr XXXII/2021 

XXXII Sesja w dniu 7 września 2021  

Obrady rozpoczęto 7 września 2021 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:11 tego samego 

dnia. 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad i otwarcie Sesji. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Maria Adamczyk 

2. Beata Brzozowska 

3. Tomasz Chmarzyński 

4. Iwona Dobosz 

5. Anna Dulska 

6. Piotr Goliński 

7. Marek Góreczny 

8. Bartosz Jaworski 

9. Iwona Kamińska 

10. Antoni Kowalski 

11. Elżbieta Lewandowska 

12. Aleksandra Uchacz 

13. Adam Wojnowski 

14. Marcin Wysocki 

15. Monika Zając 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1. 

Przewodniczący Rady po stwierdzeniu kworum otworzył XXXII Sesję Rady Gminy. 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Jakub Kochowicz, Zastępca Wójta Agnieszka 

Dalke, Skarbnik Gminy Izabela Klafczyńska, Sekretarz Gminy Katarzyna Gostkowska, 

Inspektor ds. oświaty, kultury i sportu Angelika Lewandowska. 

 

 

2. Wyznaczenie Sekretarza obrad. 

 

 

Przewodniczący Rady Piotr Goliński na Sekretarza obrad wyznaczył radną Aleksandrę 

Uchacz. 

 

 

 



3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad i otwarcie Sesji. 

2. Wyznaczenie Sekretarza obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XXIX, XXX, XXXI Sesji Rady Gminy. 

5. Informacja z działalności Wójta Gminy Lisewo. 

6. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Gminy Lisewo. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmiany uchwały Nr XVI/85/2016 Rady Gminy Lisewo z dnia 12 stycznia 2016 r. w 

sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie 

Lisewo oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których 

ulga stanowić będzie pomoc publiczną - projekt nr 1; 

b) zmiany uchwały Nr XXVIII/186/2021 Rady Gminy Lisewo z dnia 20 maja 2021r. w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Chełmińskiego - projekt nr 2; 

c) utworzenia wydzielonych rachunków dochodów oświatowych jednostek budżetowych 

Gminy Lisewo – projekt nr 3; 

d) dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochody budżetu Gminy Lisewo za 

pomocą innego instrumentu płatniczego – projekt nr 4; 

e) zmiany budżetu Gminy Lisewo na 2021 rok – projekt nr 5; 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lisewo 2021-2029 – projekt nr 6; 

g) określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie na rok szkolny 2021/2022 – 

projekt nr 7. 

    9. Sprawy bieżące i zakończenie Sesji.      

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maria Adamczyk, Beata Brzozowska, Tomasz Chmarzyński, Anna Dulska, Piotr Goliński, 

Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta 

Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Dobosz 

 

 

4. Przyjęcie protokołów z XXIX, XXX, XXXI Sesji Rady Gminy. 

 

Do protokołów z XXIX, XXX i XXXI Sesji nie zostały zgłoszone uwagi. Protokoły zostały w 



całości przyjęte. 

 

5. Informacja z działalności Wójta Gminy Lisewo. 

 

Wójt Gminy Jakub Kochowicz przedstawił sprawozdanie w formie prezentacji – załącznik nr 

2.  

 

6. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Wojnowski odczytał sprawozdanie z kontroli:  

„Sprawozdanie z przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną kontroli Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Lisewie 

 

Komisja w składzie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Wojnowski, Zastępca 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Bartosz Jaworski Członkowie: Maria Adamczyk, Iwona 

Kamińska, Tomasz Chmarzyński skontrolowali jednostkę organizacyjną Zespół Szkolno-

Przedszkolny w Lisewie w zakresie rozliczenia środków finansowych i spraw organizacyjnych 

szkoły. Informacji i wyjaśnień udzielał Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Pan Grzegorz 

Zalewski. 

Kontrola rozpoczęła się 21 czerwca 2021 r. a zakończyła 3 września 2021 r.  

Skontrolowane zagadnienia: 

1. Struktura zatrudnienia.  

2. Liczba dzieci w poszczególnych oddziałach  

3. Wyniki egzaminu po szkole podstawowej w 2020. 

4. Funkcjonowanie szkoły w trakcie zdalnego nauczania oraz organizacja zajęć w czasie 

nauczania. 

5. Regulamin przyznawania zasiłków na pomoc zdrowotną dla nauczycieli 

6. Zadania i remonty wykonane na rzecz szkoły w 2020 roku  

7. Wykaz pomocy dydaktycznych zakupionych w 2020 roku  

8. Regulamin ZFŚS i wydatki z ZFŚS w roku 2020  

9. Informacja z wykonania budżetu- 2020  

10. Potrzeby ZSP w Lisewie. 

Komisja Rewizyjna w toku przeprowadzonej kontroli nie stwierdziła nieprawidłowości. 

Nie wydano zaleceń pokontrolnych. 

 

Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Pan Grzegorz Zalewski nie wniósł uwag ani 

dodatkowych wyjaśnień do protokołu komisji.” 

 

 

 

 

 



Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Lisewie.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maria Adamczyk, Beata Brzozowska, Tomasz Chmarzyński, Anna Dulska, Piotr Goliński, 

Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta 

Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Dobosz 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Wojnowski odczytał sprawozdanie z kontroli:  

„Sprawozdanie z kontroli jednostki Gminne Usługi Wodno – Kanalizacyjne 

 

Komisja w składzie: Przewodniczący komisji Adam Wojnowski, Zastępca Przewodniczącego 

Komisji:  Bartosz Jaworski, Członkowie: Maria Adamczyk, Iwona Kamińska, Tomasz 

Chmarzyński skontrolowała kompleksowo jednostkę Gminne Usługi Wodno -Kanalizacyjne. 

Kontrola rozpoczęła się 21 czerwca 2021 r. a zakończyła 03 września 2021 r. 

Wyjaśnień i informacji udzielali: Kierownik jednostki GUWK Michał Szpręglewski oraz 

Główna Księgowa Kamila Zielińska. 

Kontrolowane zagadnienia:  

1) Stan zatrudnienia na dzień 31 grudnia 2020 r.  

2) Zadłużenie w opłatach za wodę i ścieki; 

3) Rozliczenie kosztów utrzymania oczyszczalni ścieków a wpływy z 

tytułu opłat; 

4) Faktury za 2020 rok. 

Komisja dokonała analizy sprawozdania finansowego jednostki sporządzonego wg stanu na  

31.12.2020 r.  

Komisja w toku przeprowadzonej kontroli nie stwierdziła nieprawidłowości. 

Komisja nie wydała zaleceń pokontrolnych.  



Kierownik kontrolowanej jednostki Pan Michał Szpręglewski do protokołu komisji nie wniósł  

uwag ani dodatkowych wyjaśnień.” 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli Gminnych Usług Wodno-

Kanalizacyjnych. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maria Adamczyk, Beata Brzozowska, Tomasz Chmarzyński, Anna Dulska, Piotr Goliński, 

Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta 

Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Dobosz 

 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Gminy Lisewo. 

 

Przewodniczący Komisji Stałych Rady Gminy Lisewo złożyli sprawozdania z działalności 

komisji. 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) Skarbnik Gminy Izabela Klafczyńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XVI/85/2016 Rady Gminy Lisewo z dnia 12 stycznia 2016 r. w sprawie 

określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Lisewo oraz 

warunki dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie 

pomoc publiczną - projekt nr 1; 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr XVI/85/2016 Rady Gminy Lisewo z dnia 12 stycznia 2016 r. w sprawie 



określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Lisewo oraz 

warunki dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie 

pomoc publiczną - projekt nr 1;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maria Adamczyk, Beata Brzozowska, Tomasz Chmarzyński, Anna Dulska, Piotr Goliński, 

Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta 

Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Dobosz 

 

Uchwała Nr XXXII/210/2021 Rady Gminy Lisewo z dnia 7 września 2021  r. w sprawie 

zmiany uchwały Nr XVI/85/2016 Rady Gminy Lisewo z dnia 12 stycznia 2016 r. w sprawie 

określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Lisewo oraz 

warunki dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić 

będzie pomoc publiczną została podjęta jednogłośnie – załącznik nr 3. 

 

b) Skarbnik Gminy Izabela Klafczyńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXVIII/186/2021 Rady Gminy Lisewo z dnia 20 maja 2021r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Chełmińskiego - projekt nr 2; 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr XXVIII/186/2021 Rady Gminy Lisewo z dnia 20 maja 2021r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Chełmińskiego - projekt nr 2;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maria Adamczyk, Beata Brzozowska, Tomasz Chmarzyński, Anna Dulska, Piotr Goliński, 

Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta 

Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Dobosz 

 

Uchwała Nr XXXII/211/2021 Rady Gminy Lisewo z dnia 7 września 2021  r. w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXVIII/186/2021 Rady Gminy Lisewo z dnia 20 maja 2021r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Chełmińskiego została podjęta jednogłośnie – 

załącznik nr 4. 

 

c) Skarbnik Gminy Izabela Klafczyńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie utworzenia 

wydzielonych rachunków dochodów oświatowych jednostek budżetowych Gminy Lisewo – 

projekt nr 3; 

 

Głosowano w sprawie: 

utworzenia wydzielonych rachunków dochodów oświatowych jednostek budżetowych Gminy 

Lisewo – projekt nr 3;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maria Adamczyk, Beata Brzozowska, Tomasz Chmarzyński, Anna Dulska, Piotr Goliński, 

Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta 

Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Dobosz 

 

Uchwała Nr XXXII/212/2021 Rady Gminy Lisewo z dnia 7 września 2021  r. w sprawie 

utworzenia wydzielonych rachunków dochodów oświatowych jednostek budżetowych 



Gminy Lisewo została podjęta jednogłośnie – załącznik nr 5. 

 

d) Skarbnik Gminy Izabela Klafczyńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochody budżetu Gminy Lisewo za pomocą 

innego instrumentu płatniczego – projekt nr 4; 

Głosowano w sprawie: 

dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochody budżetu Gminy Lisewo za pomocą 

innego instrumentu płatniczego – projekt nr 4;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maria Adamczyk, Beata Brzozowska, Tomasz Chmarzyński, Anna Dulska, Piotr Goliński, 

Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta 

Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Dobosz 

 

Uchwała Nr XXXII/213/2021 Rady Gminy Lisewo z dnia 7 września 2021  r. w sprawie 

dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochody budżetu Gminy Lisewo za pomocą 

innego instrumentu płatniczego została podjęta jednogłośnie – załącznik nr 6. 

 

e) Skarbnik Gminy Izabela Klafczyńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Lisewo na 2021 rok – projekt nr 5; 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Gminy Lisewo na 2021 rok – projekt nr 5;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maria Adamczyk, Beata Brzozowska, Tomasz Chmarzyński, Anna Dulska, Piotr Goliński, 



Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta 

Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Dobosz 

 

Uchwała Nr XXXII/214/2021 Rady Gminy Lisewo z dnia 7 września 2021  r. w sprawie 

zmiany budżetu Gminy Lisewo na 2021 rok została podjęta jednogłośnie – załącznik nr 7. 

 

f) Skarbnik Gminy Izabela Klafczyńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lisewo 2021-2029 – projekt nr 6; 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lisewo 2021-2029 – projekt nr 6; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Maria Adamczyk, Beata Brzozowska, Tomasz Chmarzyński, Anna Dulska, Piotr Goliński, 

Marek Góreczny, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta Lewandowska, Aleksandra 

Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bartosz Jaworski 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Dobosz 

 

Uchwała Nr XXXII/215/2021 Rady Gminy Lisewo z dnia 7 września 2021  r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lisewo 2021-2029 została podjęta– 

załącznik nr 8. 

 

g) Inspektor ds. oświaty Angelika Lewandowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie na rok szkolny 2021/2022 – projekt nr 7. 

 



Głosowano w sprawie: 

określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie na rok szkolny 2021/2022 – projekt nr 7.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maria Adamczyk, Beata Brzozowska, Tomasz Chmarzyński, Anna Dulska, Piotr Goliński, 

Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta 

Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Dobosz 

 

Uchwała Nr XXXII/215/2021 Rady Gminy Lisewo z dnia 7 września 2021  r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lisewo 2021-2029 została podjęta 

jednogłośnie – załącznik nr 9. 

 

9. Sprawy bieżące i zakończenie Sesji. 

Przewodniczący Rady Piotr Goliński poinformował, że nie wpłynęły żadne sprawy od 

mieszkańców i sołtysów. Ponadto powiedział, że zaprosił dwóch gości jednak z uwagi na stan 

zdrowia nie przybyli.  

Radna Elżbieta Lewandowska podziękowała Wójtowi Gminy w imieniu własnym i młodzieży 

za szybką reakcję i wsparcie w wstawieniu dodatkowego kursu autobusu na trasie Chełmno-

Lisewo. Firma ARRIVA okazała się nieodpowiedzialna sprzedając 150 biletów wysyłając 

jeden autobus.  

Radny Antoni Kowalski powiedział, ż chce się pochwalić wybudowaniem drogi oczekiwanej 

przez mieszkańców. Podziękował radnym i Wójtowi za kontynowanie programu budowy 

dróg.  

 Radna Monika Zając poprosiła Wójta o pomoc przy skontaktowaniu się z firmą ARRIVA. Są 

osoby chętne do spotkania, żeby porozmawiać o przywrócenie kursów. 

Radna Aleksandra Uchacz zaproponowała, aby odszukać ludzi zasłużonych podczas II wojny 

światowej i zaprosić na upamiętnienie 1 września.  



Radny Tomasz Chmarzyński powiedział, że na bip-ie Gminy Lisewo można obserwować 

informacje dotyczące farm fotowoltaicznych. Zadał pytania: Na jakim etapie są 

postępowania? Jaki areał w gminie w tej chwili dotyczy tych inwestycji? Jakie Wójt widzi 

korzyści? Jak Wójt zapatruje się te inwestycje? 

Radny Bartosz Jaworski poruszył kwestię odwołania bądź zawieszenia usług przez firmę 

ARRIVA. Zapytał Wójta: Czy znane są powody, czy też przyczyny odwołania tych kursów? 

Czy ARRIVA oficjalnie poinformowała z jakiego powodu nie wyrusza w trasę? Dodał, że jest 

to niedopuszczalne, że bilety zostały sprzedane a usługa nie została wykonana.  

Wójt Gminy Jakub Kochowicz w odpowiedzi na pytania radnych: Elżbiety Lewandowskiej, 

Moniki Zając i Bartosza Jaworskiego powiedział, że o problemie z odwołaniem kursów przez 

ARRIVĘ dowiedział się 1 września i jedną z pierwszych osób, która zgłosiła problem była p. 

Elżbieta Lewandowska. Rozmawiał z dyrektorem ARRIVY, który poinformował, że mają 

problem z kierowcami. Dowiedziałem się dzisiaj, że ma się odbyć spotkanie z 

przedstawicielami ARRIVY i Starostwa. ARRIVA utrzymała kursy na które dostaje 

dofinansowanie z funduszu dopłat do przewozu. Wspólnie z pracownikiem Starostwa 

obdzwonili firmy transportowe, aby móc wstawić autobus, za który zapłacimy. Od 

poniedziałku firma GRAVIT wstawi autobus 52- osobowy. Cały czas trwają rozmowy i 

szukają rozwiązania. 

Wójt Gminy Jakub Kochowicz podziękował radnemu Antoniemu Kowalskiemu za 

docenienie. W tym roku ma być łącznie zrobione ok. 4 km dróg. Wójt Gminy przedstawił 

dalsze działania w budowie dróg na terenie gminy.  

Wójt Gminy Lisewo Jakub Kochowicz powiedział, że pomysł radnej Aleksandry Uchacz jest 

bardzo dobry. Spotkanie ze świadkiem historii z 1 września będzie najlepszym uczczeniem 

tych osób i będzie lekcją dla młodych ludzi.  

Wójt Gminy Jakub Kochowicz w odpowiedzi na pytanie radnego Tomasza Chmarzyńskiego 

poinformował, że od ok. 3 lat wpływają wnioski na budowę farm fotowoltaicznych. Wyjaśnił 

procedury i zagrożenia. Poinformował, że można dla radnych przygotować informację na 

temat, ile tych wniosków wpłynęło i na jakim są etapie.  

Przewodniczący Rady Piotr Goliński przeprosił za problemy techniczne na początku Sesji. 

Przewodniczący Rady Piotr Goliński zakończył obrady XXXII SESJI Rady Gminy Lisewo.  

Przewodniczący 

Rada Gminy Lisewo 

Piotr Goliński 

Sekretarz obrad 

Wiceprzewodnicząca Rady Aleksandra Uchacz  

 

Protokół sporządziła: Joanna Grabowska 


